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1. Ontwikkelingen 
 
Covid heeft ons in de loop van dit jaar het schijnt min of meer verlaten. 
In maart is er nog vergaderd via Teams. 
Daarna kon er weer tweemaal fysiek vergaderd worden, dus totaal vonden er 3 
vergaderingen plaats. 
Wat niet impliceert dat de bestuurders intussen stil zaten – in tegendeel. 
 
Naast Keunenhoek 1 is nu ook Keunenhoek 2 verworven. Met subsidie van provincie, Trees 
for All en de PJ-Foundation. Het onder PJ Foundation vallende bedrijf Waders staat nu op de 
site. 
T.b.v. de eisen van deze stichting en van de provincie (voor functiewijzigingssubsidie) is door 
voorzitter en penningmeester een inrichtingsplan gemaakt. 
In het late najaar is Keunenhoek 2 via een uitgekiend plantplan reeds van uiteenlopende 
inheemse boompjes voorzien. 
Op Keunenhoek 3 gaat geboden worden. 
 
Ook is een logboek van St. Het Beekenbos geïnitieerd, omdat de verwervingen en het beheer 
per jaar bij opvolging voor volgende generaties helder moeten zijn. 
Het vangt aan met de verwerving van het zg. Bergbos in 2017, een wordt vanaf nu steeds 
bijgehouden. 
 
Als bovengenoemde verwervingen in orde zijn moeten we gaan sparen voor percelen langs 
de Buulder Aa, die ooit los komen. 
 
2. Activiteiten bestuur 
 
Het vereiste Stappenplan WBTR (Wet bestuur en Toezicht Rechtspersonen) is door het 
bestuur goedgekeurd, dus o.a. aan het begin van iedere bestuursvergadering wordt 
nagegaan of er leden met strijdige belangen ter vergadering aanwezig zijn. 
Ook i.h.k. van de regelmatig terugkerende discussies over onze bestuursaansprakelijkheid 
biedt een goed nageleefde WBTR bescherming. 
 
Ook heeft het bestuur een tussentijdse actualisering van het Beleidsplan aangenomen. 
 
Voorts is er een ‘Ambitieverhaal’ voor het Beekenbos geformuleerd, waarin wordt 
omschreven waar we op de langere termijn heen willen: naar concentratie op 3 gebieden, te 
weten: Bergbos, Keunenhoek en Buulder Aa. 
 
Tussen Bergbos en Keunenhoek is inmiddels een wandeling uitgezet die op de site staat, en 
te downloaden is. Een proefwandeling onder goede weercondities wees uit dat een ‘enkele 
reis’ ongeveer 3-4u duurt. Het echte traject met meer natuurschoon moet nog een keer 
gelopen worden. Onderweg kan de wandelaar echter aanleggen bij een uitspanning. 



Met niet teveel bier kan de wandeling rustig voortgezet worden. 
 
Er is in het najaar een presentatie gehouden bij een lunchbijeenkomst van de Rotary 
Nijmegen die zeer succesvol verliep, en resulteerde in (tijdelijke) sponsoring van het hotel in 
Nijmegen. Er was levendige discussie, mede omdat een aantal medewerkers daar zeer op de 
hoogte is van eco-problemen en bosaanplant. 
 
Twee nieuwe informatiebordjes bij Keunenhoek 2 zijn samen met diverse stakeholders in 
het voorjaar feestelijk onthuld. Waarna er een geanimeerd samenzijn was in de ‘Immenhof’, 
het gezellig onderkomen van onze goede buren de imkers. Was zeer goed voor onze PR!  
Beekenbos staat nu ook op de site van het Groen Ontwikkelfonds Brabant. 
 
Iedere agenda voor een bestuursvergadering werd deze ook gezonden naar de 
Klankbordgroep, zodat leden desgewenst konden reageren.. 
Ook de verslagen kregen ze gemaild, en er werd ook soms advies gevraagd door het bestuur. 
Een lid van de klankbordgroep heeft met goed financieel resultaat een presentatie 
gehouden voor de urologenvereniging waar hij lid van is. 
Eén lid van de groep, Jacco Sipkema, is vast doorgeschoven naar een bestuursfunctie. 
 
Er is een nieuw rooster van aftreden gemaakt, en de secretaris Gerard Sipkema gaf aan na 
6,5 jaar zijn functie te willen neerleggen. Dus werd een nieuwe secretaris gevonden in Dirk 
van Beek.  
Aan het eind van het jaar werd ook Stef Strik benoemd voor beheerszaken, zodat het 
bestuur nu 5 leden telt waarvan 2 niet familie leden. Dit aantal is nodig gezien de 
toegenomen werkzaamheden.  
Een portefeuillehouder communicatie moet binnen het bestuur nog aangewezen worden. 
Deze zal volgens een bestuursbesluit van dit jaar volgens een afgesproken methode 
donateurslijsten gaan maken. 
 
De 3 bestuursleden zijn nu UBO-geregistreerd, nagegaan moet echter worden of dat met 5 
bestuurders ook nog nodig is. 
 
3. Treesplease 
 
Per 31/12 is het contract met Ody Social, het ICT-bedrijf achter Trees Please/de 
bomenknop , beëindigd, omdat Trees Please niet het beoogde resultaat behaalde. Na 
betaling van de inkomsten uit het 4e kwartaal van 2022 vanuit Ody Social wordt Trees Please 
opgeheven. Kortom donaties vanuit deze stichting zullen er niet komen.  
 
4. Beekenbos(werk)dagen 
Op 19/02 is met goed weer op Keunenhoek 1 een aantal boompjes met beschermhoezen 
geplant, en zijn takken van grote bomen gesnoeid. Ook is de poel schoongemaakt t.b.v. de 
voortplanting van kikkers en padden. In het Bergbos zijn 75 boompjes in open stukken 
bijgeplant. 
Op Keunenhoek 2 is in de zomer  door 2 donateurs (die ook bij de Pollinators werken) na 
aankoop, in afwachting van beplanting, gevarieerd bloemenzaad met bijenmengsel gezaaid. 
In het najaar is deze vegetatie ter voorbereiding van de plantdag geklepeld.  



Tenslotte is er nog een grote werkdag voor keunenhoek 2  geweest begin  december: 1000 
boompjes en 200 struiken gepoot– uitstekend georganiseerd met dito voorwerk door de 
voorzitter. 
Alles in 1 dag gelukt, met hulp van de scouts, onze andere buren. 
Ook op deze koude dag was er warmte en eten en drinken in de Immenhof. 
 
 
5. Penningmeester/financiën 
Onze penningmeester heeft, naast haar inhoudelijke inbreng, regelmatige updates gegeven, 
z.g. Stavaza’s. 
Haar jaarrekening over 2021 is door de accountant gefiatteerd, en ze heeft een begroting 
voor 2022 gepresenteerd. 
Nog steeds attendeert zij op subsidiemogelijkheden en houdt de mogelijkheden en risico’s 
van de plannen in de gaten. 
Het bovengenoemde ‘ambitieverhaal’ is door haar geïnitieerd. 
 
6. Nieuwsbrieven en andere communicatie 
Er zijn dit jaar 3 Nieuwsbrieven uitgegaan, in totaal waren er dat nu dus 15. 
Ze worden goed gelezen, er wordt wel minder doorgeklikt naar de site. 
 
Aangezien derden nog steeds welkom zijn als belangstellende/vriend en donateur, blijven 
we op LinkedIn actief. 
 
Als gevolg van een bestuursbesluit is op de site ons narratief verbreed: ons doel is 
(gedeeltelijke) CO2 compensatie van de ecologische voetafdruk, waarbij men die van reizen 
per boot, auto of vliegtuig ook apart kan compenseren. 
 
Nog steeds maakt ons lid dat een drone bezit filmpjes van de ontwikkelingen, wat de site erg 
verlevendigt. 
 
7. Toekomst 
 
Er dienen tijdelijk leningen te worden gezocht t.b.v. voorfinanciering van de aankoop van 
Keunenhoek 3. Deze kunnen na resterende subsidiering vanuit de provincie worden 
terugbetaald uit donaties. 
 
We blijven zoeken naar kleine bedrijven die via ons hun uitstoot willen compenseren. 
 
We verwachten nog uitbreiding van ons eerste bos, aan de Bergbosweg, met het 
aangrenzend aspergeperceel. Die grond heeft immers een natuurbestemming. Maar de 
gemeente dient een ander terrein als adequate compensatie moeten bieden aan de 
betreffende teler, met wie we een goede relatie onderhouden. 
 
De terreinen aan de Buulder Aa zijn in 2022 niet in de verkoop gekomen, dus wordt er ook 
gewacht op het vrijgeven hiervan. 
 
De wandeling tussen onze percelen wordt nog een keer gecontroleerd via waypoints. 



 
 


